
PROTOKÓŁ NR 6/2024-2025 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW W SZKOLE 
PODSTAWOWEJ NR 2 W SUCHYM LESIE

miejsce zebrania: ul. Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las
data zebrania: 12 marca 2025 r.
przewodnicząca RR: Bernadeta Kosmowska

W zebraniu uczestniczyły 23 osoby, z czego dwie miały dodatkowo upoważnienia do 
głosowania w imieniu dwóch nieobecnych członków, łącznie 23 głosy, zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego Protokołu. Stanowi to quorum 
w  pierwszym  terminie  zebrania,  zgodnie  z  par.  11  Regulaminu  RR. 

W zebraniu uczestniczył dyrektor szkoły p. Jarosław Krajewski. 

I. PORZĄDEK OBRAD:
1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącą.
2. Wnioski o dofinansowanie.
3. Sprawozdanie skarbnika RR, w szczególności dotyczące wpłat na RR
4. Dzień Dziecka - propozycja Samorządu Uczniowskiego.
5. Wolne głosy i wnioski

ad 1. Zebranie otworzyła Przewodnicząca RR p. Bernadeta Kosmowska
 
ad 2. Wnioski o dofinansowania: 
Słowo wstępu Przewodniczącej - Rada Rodziców robi rozeznanie, czy są uczniowie, 
którzy potrzebują takiego wsparcia finansowego. Do przemyślenia kwota 
dofinansowania, wycieczki teraz kosztują ok 500, czy nawet 650 zł.

1. wniosek o dofinansowanie dla ucznia z klasy 6D - dofinansowanie w kwocie 
350 zł, wszyscy za - 23 głosy,

2. wniosek o dofinansowanie dla ucznia z klasy 7D - dofinansowanie w kwocie 
350 zł, wszyscy za - 23 głosy.

ad 3. Skarbnik RR p. Agata Bergander przekazała informacje o obecnym stanie konta 
RR  oraz  przekazała  do  wglądu  wszystkim  członkom  RR  listę  z  wpłatami 
poszczególnych klas na RR. W maju Skarbnik będzie przesyłała informacje o tym, 
która klasa dostanie zwroty z funduszu Rady Rodziców. 

ad 4. Dzień Dziecka: 
Członkowie Samorządu Uczniowskiego według informacji przekazanej przez Pana 
Dyrektora wnioskowali, że jednak chcą Dzień Dziecka z kinem, będą wyświetlane filmy 
w Centrum Kultury w Suchym Lesie. Jednak mimo wszystko jest pomysł wyjazdu do 
kina komercyjnego przez klasy, padła propozycja sprawdzenia ofert autokarowych.



ad 5. Wolne głosy i wnioski:
1. Nawierzchnia boiska na Konwaliowej - trochę problematyczna w utrzymaniu 

czystości  -  Dyrektor  prosił  o  kontakt  w  tej  sprawie  z  Dyrektor  Orłowską, 
zastępca Przewodniczącej porozmawia na ten temat z Panią Dyrektor.

2. Propozycja zaciemnienia pomieszczenia na balu ósmoklasisty,  klasy ósme 
działają prężnie w stronę organizacji balu.

3. Pytanie  od  zastępcy  Przewodniczącej  Katarzyny  Czerniewicz,  czy  Rada 
Rodziców chce wesprzeć temat elektronicznych legitymacji szkolnych, jest na 
to aprobata Rady Rodziców,

4. Pytanie o dyspozytory wody na ul. Poziomkowej - pan Dyrektor interweniował u 
Pani od zaopatrzenia, stoi dyspozytor przy auli, są głosy, że jest jej mało, jeśli 
jest tylko jeden, to jest to za mało, zarząd RR zadeklarował powrót do tematu, 
żeby było ich więcej. Być może powinny stać w miejscach bardziej dostępnych 
dla wszystkich.

5. wniosek o organizowanie spotkań z ciekawymi ludźmi w szkole, RR może się w 
to zaangażować. Propozycja znawców języka i kultury kaszubskiej. 

Dołączył Pan Dyrektor Jarosław Krajewski:
- Dystrybutory wody dla klas starszych niż 3 - jest jeden w auli, będzie więcej 

wobec tego;
- Toalety - są zajmowane przez starsze klasy, dzieci z klas mogą korzystać tylko 

z  toalety  jednej  na  piętrze,  które  na  przerwach  się  blokują,  bo  dzieci  z 
telefonami siedzą, starsze uczennice blokują toalety, ponadto dzieci dostają 
uwagi  za  korzystanie  z  toalety  przeznaczonej  dla  innego  wieku,  a  z 
konieczności idą do innej - dla klas 4 są mniejsze toalety, dla starszych są 
większe,  Pan  Dyrektor  deklaruje  dyżurowanie  przy  toaletach,  żeby 
przeanalizować problem z toaletami;

- Pytanie czy w ramach lekcji dzieci (4-8 klasy) mogą pojechać na Poznański 
Festiwal Nauki i Sztuki - można, jeśli wychowawca wyrazi zgodę. Przy okazji 
Dyrektor podkreśla, że nieetyczne byłoby decydowanie dokąd i z jakim biurem 
podróży/firmą przewozową jest  wycieczka,  o  tym mają decydować rodzice 
dzieci; 

- Pytanie,  czy  Dyrekcja  chce  wesprzeć  temat  elektronicznych  legitymacji 
szkolnych  -  Dyrektor  odpowiada,  że  może  od  przyszłego  roku  szkolnego, 
jeszcze trochę czasu na wprowadzenie tego. Jest to kwestia do przemyślenia, 
rozpoznania zalet i wad, od września jest system nowych legitymacji, na razie w 
to należy się wdrożyć;

- Gdzie  kończy się  teren szkoły  -  pytanie  do p.  Dyrektora  -  odpowiada,  że 
dziedziniec ogrodzony i do chodnika przy ul. Poziomkowej, od strony budynku, 
schody jednak nadal należą do terenu szkoły, nie do budynku, ale do terenu 
szkoły owszem;

- Pytanie o Dzień Dziecka - p. Dyrektor informuje, że dotychczas były wyjazdy do 
kina, zostały latem zamówione autokary na ten dzień w 2025 r., po sugestii 
Rady Rodziców o zmianie organizacji tego dnia, okazało się, że jednak dzieci 



(Zarząd  Samorządu  Uczniowskiego  przekazał  taką  informację)  chciałyby 
pojechać do kina. P. Dyrektor rozmawiał z dyrektorem Centrum Kultury, da się 
zorganizować  jednorazowe obejrzenie  filmu  przez  300  uczniów.  Biblioteka 
Publiczna  sprawdza  repertuar  dostępnych  filmów.  Jest  jeszcze  możliwość 
obejrzenia w większości sal klasowych filmów. Rada Rodziców i p. Dyrektor 
deklarują, że jeszcze postarają się zorganizować mimo wszystko wyjazd do 
kina autokarami. Część uczniów może pojechać komunikacją publiczną (30 
maja 2025 r.).  Zostanie podpisana z firmą przewozową umowa, żeby mieć 
gwarancję wykonania usługi;

- Szkolenie “Azyl” będzie 23 maja 2025 r. dla uczniów, dotyczy to wszystkich 
klas, całej szkoły, nie ma tego dnia zajęć lekcyjnych. Tak będzie w całej gminie, 
we wszystkich prowadzonych przez nią placówkach;

- Podziękowanie dla p. Dyrektora za pomoc przy organizacji zdjęć klasowych w 
szkole;

- Pan Dyrektor informuje, że finansuje koszt przyjazdu kosztów uczniów z Zębu i 
dojazdu do Zębu oraz nagród na koniec roku szkolnego i prosi o ewentualną 
rezerwę z funduszu Rady Rodziców;

- Pan Dyrektor  przekazuje,  że  są sukcesy uczniów -  laureaci  wojewódzkich 
konkursów przedmiotowych z j. hiszpańskiego, matematyki, geografii, dwóch z 
historii. 

Podjęte uchwały:
1. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR udziału w wycieczce klasowej dwóch 

uczniów został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosy za: 23, przeciw: 0, 
wstrzymało  się:  0),  przy  zachowaniu  quorum  większością  głosów,  co 
potwierdza podjęta Uchwała nr 17.

Kolejne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 23 kwietnia 2025 r. o godz. 18.30 w 
szkole przy ul. Poziomkowej.

sekretarz Rady Rodziców    przewodnicząca Rady Rodziców

Joanna Baehr Łuczak    Bernadeta Kosmowska



Uchwała Nr 17/2024/2025 
Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie 

z dnia 12 marca 2025 r. 
w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców udziału w wycieczce klasowej 
dwóch uczniów 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo Oświatowe 
późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców uchwala się, co 
następuje: 

§1
Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców wyjazdu na wycieczkę klasową ucznia z klasy 6D oraz ucznia z klasy 7D.

§2 
Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców. 

§3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

przewodnicząca Rady Rodziców 

Bernadeta Kosmowska


